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Ordförande:                           Iris Johnsson (PRO)                     
 
Ledamöter:                            Bo Werner (SPF) 
                                              Sven Larsson (PRO) 
                                              Mats Dahlbom (SPF) 
                                              Nils Thulén (PRO) 
                                              Lilian Nenzén (PRO) 
                                              Gun Hjorter (PRO) 
                                              Jan Nordgren (SPF) 
                                              Lennart Söder (SPF) 
 
Anmält förhinder:                 Karl Nordlander (PRO) 
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre och 
funktionshindrade. 
 

1) Sammanträdet öppnades    
 

2) Dagordningen godkändes med några tillägg under rapporter 
 

3) Val av justerare 
Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 

  
4) Besök av B. M, Trafikkontoret 

B informerade om Tillgänglighetsprojektet och gick igenom den plan som 
finns för Spånga By. Många av de frågor som ställdes hänvisades till 
Tekniska avdelningen och även till polisen, då mycket rör trafikfrågor. B 
hänvisar också en del trafikfrågor till Trafikplanerare A. Y, Trafikkontoret 
 
Den grupp som tidigare tillsattes från rådet, Bo Werner, Sven Larsson och 
Lennart Söder ska fortsätta att arbeta med tillgänglighetsfrågorna i 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
SID 2 (3) 

 

 

s 
stadsdelen och förra ledamoten i rådet, Eva Andersson, ska adjungeras in. 
M. C, Tekniska avdelningen, har enligt uppgift en del material som rör 
bland annat Spånga C 
B uppmuntrar också pensionärsrådet och handikapprådet att gå ut i 
närmiljön och titta på tillgängligheten. Särskilt material finns på 
Trafikkontoret för dessa vandringar 
 

5) Föregående protokoll från 07-04-12 godkändes 
 

6) Anmälan inkomna protokoll 
Rinkeby-Kista  SPR 07-04-12 

           Lokala handikapprådet 07-04-03 
           Bo Werner redogör kortfattat för innehållet   
                  

7) Rapporter och skrivelser 
Balanslistan (bilaga1): 
Ewa Samuelsson, äldreborgarråd, bjuds in i höst 
Inget gemensamt möte med LHR ansågs nödvändigt 
 
Förvaltningens svar på och yttrande från rådet över Länsstyrelsens och 
Socialstyrelsens beslut i tillsynsärende gällande Lingonets korttidsboende 
 
Patientnämndens årsrapport 2006 i sammandrag, hela rapporten kan 
beställas om önskan finns 
 
Bilaga till äldreomsorgsinspektörernas rapport från 2006 delades ut 
 
Remiss, Äldreplan 2007-2011, lämnades för möjlighet till yttrande av rådet 
 

     8)   Information från Stadsdelsnämndens sammanträde och annan   
           information från förvaltningen   
           Iris informerar om nästa nämndmötes dagordning (15/5). Bland annat ska   
           tertialrapport 1 tas upp, en remiss om stadens flyktingmottagande, en   
           remiss av vägutredning Effektivare nord-sydliga förbindelser, plan för  
           upphandling, konkurrens och valfrihet och förändrad organisation av  
           stadsdelsförvaltningen. När det gällde organisationsförändringen kom  
           synpunkter på att pensionärsrådet inte getts möjlighet att yttra sig 
 
           Inbjudan till en utbildningsdag den 31/5 
           Det kommer att handla om den lagstiftning som styr våra verksamheter för  
           äldre och funktionshindrade 
           Utbildningen är förlagd till Stormbyvägen 2 och börjar kl 09.00 och   
           avslutas med lunch 
           6 personer anmälde sig, 3 lämnade förhinder 
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 9)  Övriga frågor   
           Ordförande uppmuntrar rådet att besöka Rinkebys äldrecentrum 
           30/5 ordnas en utbildningsdag för pensionärsrådsledamöter. Arrangörer är   
           PRO och det är på ABF, Katasalen kl 09.30   
           Positiva omdömen om det seniorgym som vi har i Tensta, det är mycket  
           välbesökt 
 

10) Mötet avslutas 
 
 
Bilagor 
1. Balanslista  
           
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
………………………. 
Birgitta Carlander 
 

 
 
 
               
  

 
                                            
                                               
                                            
 


